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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-9/2007-2-14212 
V Ljubljani, dne 15.3.2007 
 
 

ZAPISNIK 
 
3. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila  v  sredo 14. 3. 2007  ob 17. uri 
v prostorih Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
3. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, 
Mestne občine Ljubljana sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne 
občine  Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 13 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, Andreja Troppan, 
Gorazd Učakar, Gregor Verbinc,  Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec.  
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - koordinatorka četrtne skupnosti OLS, MU, MOL. 
 
 

Predsedujoči je predlagal  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta ČS Rudnik, MOL 
2.   Potrditev finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2007 
3.   Poročilo odborov in sosveta  
4.   Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 

Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje predlagani dnevni red. 

 
Navzočih je bilo 13 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE  SEJE SVETA ČS RUDNIK, MOL  

 
Člani sveta so gradivo  prejeli s sklicem seje. 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 2. redne seje. Člani sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/3: 
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Zapisnik 2. redne seje Sveta ČS Rudnik   se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 13 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/3 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju sta se seji pridružila  Vojko  Perhavec in Metodij Rigler. 
 
 

AD 2 
POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA  

 
Predlog finančnega načrta so člani Sveta ČS Rudnik prejeli skupaj s sklicem seje, pred samo sejo pa 
tudi obrazložitev.  
Predsedujoči je predal besedo koordinatorki četrtne skupnosti, ki je članom sveta predstavila finančni 
načrt v delu področij lokalne samouprave ter varovanja okolja in naravne dediščine, v delu področja 
protipožarne varnosti  pa je  obrazložitev podal predsednik sveta.  
 
V razpravi je Vojko Perhavec želel podrobno obrazložitev predvidene porabe sredstev na podkontih 
4020 99 Drugi splošni material in storitve  in 4029 99 Drugi operativni odhodki ter informacijo o porabi 
sredstev s teh podkontov v  letu 2006. Koordinatorka čs je obrazložila, da je na teh podkontih Svet ČS 
Rudnik  v preteklem letu planiral finančna sredstva za Rudniško Četrtinko, usmeritve Oddelka za 
finance pa v tem letu nalagajo bolj natančno ekonomsko opredelitev porabe.  
Predsedujoči je opozoril, da je  finančni načrt pripravljen  na podlagi predlogov članov Odbora za 
finance, ostali člani sveta pa do postavljenega roka svojih predlogov niso oddali, zato  je predlagal, 
da člani sveta do naslednje seje pripravijo svoje predloge za porabo sredstev iz podkonta  
4020 99 in podkonta 4029 99. Prisotni so se strinjali. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/3: 
Svet Četrtne skupnosti  Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  potrjuje Finančni načrt Četrtne 
skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana za leto 2007. 
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/3 je bil sprejet. 
 
 
in   PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/3: 
Člani Sveta ČS Rudnik do naslednje seje sveta pripravijo svoje predloge k porabi sredstev na 
podkontu 4020 99 Drugi splošni material in storitve in podkontu 4029 99 Drugi operativni 
odhodki.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/3 je bil sprejet. 
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AD 3 
POROČILA ODBOROV IN SOSVETA  

 
Člani sveta so gradivo (poročilo odbora za gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja, 
poročilo odbora za gospodarske dejavnosti, družbene dejavnosti  in turizem ter  poročilo sosveta za 
zaščito, reševanje in civilno obrambo)   
 
A.) ODBOR ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, PROMET IN VARSTVO 
OKOLJA; 
V nadaljevanju je predsedujoči predal besedo predsedniku odbora za urbanizem, gospodarske javne 
službe, promet in varstvo okolja, Gorazdu Učakarju, ki je predstavil delo odbora na svoji prvi seji ter 
predlog sklepa. 
 
V razpravi je Jože Kernc predlagal, da se predlog sklepa v točki 3 dopolni z »… ter sodelovanje pri 
reševanju problematike objekta Ižanska cesta 303 (stara šola) ter sejmišča.«.  Ostali  člani sveta niso 
imeli pripomb. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/3: 
 
Svet ČS Rudnik za spremljanje in  koordinacijo realizacije prioritetnih projektov ČS Rudnik v 
okviru  nalog ČS Rudnik,  pooblašča:  
 
1. Marjan-a Jernej-a Virant-a za projekt obnove mrliške vežice in razširitve pokopališča Rudnik;  
 
2. Gorazd-a Učakar-ja za projekt rekonstrukcije Ižanske ceste;  
 
3. Vladimir-ja  Žitnik- a za projekt obnove ali novogradnje objekta  Ižanska cesta 305  ter 
sodelovanje pri reševanju problematike objekta Ižanska cesta 303 (stara šola) ter sejmišča; 
 
4. Andrejo Vrtačnik Kremžar za  projekt rekonstrukcije Peruzzijeve ceste; 
 
5. Jože-ta Kernc-a za projekt Krajinski park Ljubljansko barje; 
 
6. Gregor-ja Verbinc-a za projekt izgradnje prizidka k OŠ Oskarja Kovačiča; 
 
7. Jože-ta Zrnec-a  za projekt izgradnje komunalne infrastrukture v naselju Vinterca – I. faza; 
 
8. Gorazd-a Učakar-ja za projekt rekonstrukcije ulice Ob dolenjski železnici;  
 
9. Jože-ta Zrnec-a za projekt vzdrževanja obcestnih jarkov in vodotokov v četrtni skupnosti. 
 
 
Pooblaščenci o svojih aktivnostih  poročajo na rednih sejah Sveta ČS Rudnik.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/3 je bil sprejet. 
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B.) ODBOR ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI, DRUŽBENE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 
 
Predsedujoči je predal besedo predsedniku odbora Jožetu Kerncu, ki je članom sveta na kratko  
predstavil projekte oz. problematiko  obravnavano   na seji odbora, in sicer:  projekt Krajinski park 
Ljubljansko barje, projekt izgradnje prizidka k OŠ Oskarja Kovačiča in problematiko ginekološke 
ambulante ter predloge sklepov oblikovane na seji odbora. 
 
V razpravi je predsednik sveta opozoril člane sveta, da je projekt izdelave strategije osnovnega 
šolstva v MOL ustavljen in da bo najprej pripravljen prostorski red, ki bo omogočil bolj realno podlago 
za izdelavo strategije OŠ. Člani sveta so se dogovorili, da se predlog sklepa ne spreminja. 
 
Jože Zrnec je nato izpostavil problematiko navažanja zemlje na zemljišče ob OŠ Oskarja Kovačiča. 
Katarina Juvanc Šinkovec je razložila, da je lastnik zemljišča dobil zemljišče nazaj v 
denacionalizacijskem postopku in da trenutno tečejo pogajanja med MOL in lastnikom zemljišča za 
odkup zemljišča. 
Predsednik sveta se je  zavezal, da na naslednji seji sveta poda bolj natančno informacijo o 
stanju odkupa tega zemljišča. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  posamezne predloge sklepov iz poročila odbora, kot 
sledi: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/3: 
Svet ČS Rudnik potrjuje sklepe št. 909-44/2005, 909-45/2005 in 909-46/2005 s skupne seje 
četrtnih skupnosti Rudnik, Trnovo in Vič ter predlaga, da strokovne službe ponovno preučijo 
izpostavljene probleme in  predstavijo svoje rešitve.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/3 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/3: 
Svet ČS Rudnik potrjuje sklep št. 12/11i  ter od  pristojnega  oddelka MU, MOL, zahteva,  da 
Svetu ČS Rudnik predstavi vse argumente ZA in PROTI izgradnji prizidka  k OŠ, vključno z 
izdelano  strategijo osnovnega šolstva v Ljubljani.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/3 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/3: 
Svet ČS Rudnik naproša Oddelek za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport, MU; MOL, da 
le-ta ukrene vse potrebno za izvedbo projekta vgradnje dvižne ploščadi.  
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/3 je bil sprejet. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/3: 
Svet ČS Rudnik zahteva od Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport, MU, MOL, da 
Četrtni skupnosti Rudnik predloži vso dokumentacijo v zvezi z reševanjem problematike 
preureditve stanovanja na PŠ Rudnik v šolske namene, od leta 2003, ko je Četrtna skupnost  
Rudnik prvič podala predlog za rešitev problema.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/3 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/3: 
 
Svet ČS Rudnik  potrjuje sklepe 5/15 in 7/15, ki jih je sprejel svet v prejšnjem mandatu z 
dodatno obrazložitvijo, hkrati pa  od ZD Ljubljana Vič-Rudnik zahteva informacijo o številu 
kartotek, ki so ostale v arhivu ge. Danice Lavrinc Bolha. 
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/3 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/3: 
 
Svet ČS Rudnik ZD Ljubljana postavlja vprašanje, kdaj se bo v ZD Rudnik oblikovala postaja 
nujne reševalne pomoči. 
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/3 je bil sprejet. 
 
 
 C.) SOSVET ZA ZAŠČITO, REŠEVANJE IN CIVILNO OBRAMBO 
 
Predsedujoči je predal besedo predsedniku sosveta Branku Nosetu, ki je  poročal o delu sosveta na 
prvi seji  ter ob tem izpostavil problematiko nalog sosveta in sveta ČS Rudnik  ob morebitnih naravnih 
in drugih nesrečah, saj je na podlagi 9. člena Odloka o nalogah četrtnih skupnosti Mestne občine 
Ljubljana,  svet  dolžan organizirati pomoč prebivalcem ob naravnih in drugih nesrečah ter organizirati 
informacijske centre ob nesrečah.  
Poudaril je, da osebno ne prevzema nobene odgovornosti v zvezi z opravljanjem takih nalog.   
V razpravi je bil podan tudi predlog za sestanek z vsemi  sosveti četrtnih skupnosti ter načelnikom  
Oddelka za zaščito, reševanje in civilno obrambo, MU, MOL. 
Predsedujoči je člane sveta opozoril, da je v postopku sprejemanja na Mestnem svetu MOL nov Statut 
MOL. S sprejetjem tega statuta preneha veljati tudi Odlok o nalogah četrtnih skupnosti MOL. 
Predsedujoči je predlagal, da člani sosveta podrobno pregledajo nov Statut MOL in ugotovijo 
kakšne so predvidene spremembe na tem področju. Prisotni so se strinjali. 
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D.) UREDNIŠKI ODBOR  
 
Predsedujoči je predal besedo odgovorni urednici Andreji Troppan, ki je povedala, da so si člani 
odbora naloge razdelili in  da je trenutno v teku zbiranje člankov.  Del naslednjega glasila naj bi bil 
namenjen tudi predstavitvi članov sveta, zato je prisotne pozvala, da do 23.3.2007 oddajo svoje 
članke.  
Predsedujoči je pripomnil, naj člani sveta uredniškemu odboru pošljejo tudi druge morebitne predloge 
za vsebino glasila ali pripravljene članke.     
 

 
AD 4 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 

 
Jože Kernc je članom sveta predstavil akcijo Dobimo se na Barju, ki jo organizira uredništvo portala 
www.barje.net ter predlagal, da se tudi ČS Rudnik na nek način  vključi v akcijo.   
Predsedujoči je predlagal, da se Gorazd Učakar in  Jože Kernc kot predsednika  pristojnih odborov 
dogovorita o ustrezni obliki sodelovanja pri čistilni akciji. Prisotni so se strinjali. 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil  s prejetim dopisom Ljubljanskega potniškega prometa glede 
podaljšanja proge št. 19 ter vsebino sestankov predsednikov svetov četrtnih skupnosti MOL.   
 
Metodij Rigler je izpostavil problematiko Ulice Marka Šlajmerja in predlagal, da se na ustrezno službo 
pošlje dopis.  
Predsedujoči ga je opozoril, da do dogovorjenega roka ni predložil pobude in pripravljenega predloga 
sklepa, zato naj  pobudo predloži Odboru za urbanizem, gospodarske javne službe in promet ČS 
Rudnik  ali naj jo pošlje kot občan na pristojno službo. 
 
Jože Zrnec je  predlagal spremembo oz. dopolnitev Sklepa št: 4/3 sprejetega pod tretjo točko 
dnevnega reda.  
Ker  je bila pripomba upravičena, je predsedujoči predlagal, da se SKLEP ŠT. 4/3 v  točki  sedem  
spremeni oz. dopolni tako,  da se glasi: 
 
» 7. Jože-ta Zrnec-a  za projekt izgradnje komunalne infrastrukture v naselju Vinterca (I., II. in 
III. faza) in Rudnik c. I in II.« 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Popravek sklepa št. 4/3 je bil sprejet. 
  
Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red izčrpan in sejo zaključil ob 18.50 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn, l.r. 

http://www.barje.net/
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